
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till regionfullmäktiges ordförande Britt-Louise Berntsson (C) 

Är patientnämndens resurser tillräckliga? 

Patientnämnden är en oerhörd viktig verksamhet. Nämnden ska, fastslår 

Region Kronoberg på hemsidan, ”ansvara för att inom all offentligt 

finansierad hälso- och sjukvård och tandvård stödja och hjälpa enskilda 

patienter samt bidra till kvalitetsutveckling och hög patientsäkerhet”. 

Patientnämnden fyller alltså en viktig funktion inte minst för patienterna 

men även för att vården i Kronoberg ska hålla hög kvalitet och säkerhet. 

I nämndens uppgift ingår även att utse stödpersoner till patienter inom 

psykiatrisk tvångsvård. 

 

Patientnämndens budget ligger under regionfullmäktige och är för 2020 

1,4 miljoner kronor. 

 

Under 2019 inkom 753 ärenden att jämföra med  679 ärenden 2018.  

Även tidigare år har antalet ärendena varit fler än 2018; 2017: 900 och 

2016: 1004.  

 

Antalet handläggare på patientnämnden har tidigare varit tre men är nu 

två. Jag känner en stor oro för att det kommer att bli svårt att hantera 

alla inkommande ärenden samt den lagreglerade 

stödpersonsverksamheten nu när antalet handläggare har minskat. Som 

jag ser det riskerar det att drabba både stödet för patienter, 

arbetsmiljön för patientnämndens handläggare och, i förlängningen, 

kvalitén på vården samt patientsäkerheten i regionen negativt.  

 

Med anledning av ovanstående undrar jag: 

1. Finns det ett behov av att öka patientnämndens personalstyrka för 

att klara av ärendemängden samt stödpersonsverksamheten? 

2. Kommer patientnämndens budget att öka 2021? 
 

Michael Sjöö (S) 

vice ordförande i patientnämnden 
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